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Питање постављено Савјету министара БиХ – “За рјешавање проблематике у области 

водопривреде, Уговором између Републике Хрватске и БиХ из '96. године, формирана 

је Комисија за водопривреду. Да ли је та комисија у досадашњем раду имала у фокусу 

проблематику везану за хидроакумулацију Бушког блата, односно услове под којима се 

локалне воде прикупљене на подручју општина Ливно и Томиславград користе за 

производњу електричне енергије у Републици Хрватској?  

Проширићу питање једним потпитањем – Има ли Савјет министара спознају о 

дјеловању, о раду ове комисије које је врло важно? Да ли она ради или је у 

међувремену престала са радом? Али у сваком случају, замолио бих уваженог 

господина Беванду да поради на томе да добијем одговор на ово питање јер ми је заиста 

важно и без тог одговора, ма какав он био, ја напросто не могу подесити неке кораке 

које иначе планирам када је ријеч о овој проблематици.” 
 


